
Bildningsnämnden 2018-11-14

Protokollsanteckning §7 Skolupptagningsområden 

Moderaterna har tidigare yrkat på införande av aktivt skolval vilket skulle innebära att 
skolupptagningsområden inte längre användes vid urval till skolorna.

Eftersom vi inte fått igenom vårt förslag gäller fortfarande upptagningsområden i Trelleborg.
För att utföra sitt jobb behöver förvaltningen detta beslut i dag.

Vi ser fram emot införande av aktivt skolval så att upptagningsområden inte längre behövs 
och därmed inte behöver innebära detta arbete förförvaltningen varje år.

Moderaterna, i Bildningsnämnden 


